

ASSET LIST**LOT 79: BURN-IN PREVENTION OLED DISPLAY AND PIXEL****DESIGNS FOR INK-JET PRINTING PATENTS FOR SALE****79号专利包：喷墨打印专用防残像OLED显示器与像素设计专利待拍**

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot number 06-FAN-79-18, consists of 12 published patents and one application issued by the US Patent Office related to Burn-in Prevention OLED Display and Pixel Designs for Ink-jet Printing. The patents in this lot include a method of driving pixel element in active matrix displays, active matrix displays having nonlinear elements in pixel elements, active matrix elements having pixel elements with light-emitting elements, active matrix displays having enabling lines, among others. The patents in this lot have a priority date of 6/25/2005.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场上拍品号为06-FAN-79-18的专利包，涉及喷墨打印专用防残像OLED显示器与像素设计，包括美国专利局审批通过的12项公开专利和一项专利申请。该专利包包含一项驱动有源矩阵显示器中像素元件的方法，一种在像素单元中具有非线性元素的有源矩阵显示器，一种具有发光像素元件的有源矩阵显示器，一种具有使能线（enabling lines）的有源矩阵显示器等。相关专利的优先权日期为2005年6月25日。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.

竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO.	PUBLICATION NUMBER	TITLE	PRIMARY IP CLASS	FILE DATE	PRIORITY DATE	PUBLICATION DATE	FORWARD CITATIONS
序号	公开号	专利名称	IPC分类	申请日	优先权日	公开日	引证数量
1	9,570,004	Method of driving pixel element in active matrix display 一种在有源矩阵显示器中驱动像素元件的方法	H01L02732000	2009-03-15	2008-03-16	2017-02-14	0
2	9,439,265	Method of driving pixel element in active matrix display 一种在有源矩阵显示器中驱动像素元件的方法	H01J00744000	2013-01-20	2013-01-20	2016-09-06	0
3	9,224,325	Method of driving active matrix displays 一种驱动有源矩阵显示器的方法	H05B03702000	2013-01-22	2011-09-05	2015-12-29	1
4	8,810,483	Active matrix displays having nonlinear elements in pixel elements 一种在像素单元中具有非线性元素的有源矩阵显示器	G09G00318000	2011-09-05	2005-06-25	2014-08-19	2
5	8,704,737	Method of driving pixel element in active matrix display 一种在有源矩阵显示器中驱动像素元件的方法	G09G00330000	2013-01-20	2008-03-16	2014-04-22	2
6	8,698,723	Method of driving active matrix displays 一种驱动有源矩阵显示器的方法	G09G00336000	2013-01-22	2011-09-05	2014-04-15	0
7	8,674,918	Method of driving active matrix displays 一种驱动有源矩阵显示器的方法	G09G00336000	2011-09-05	2011-09-05	2014-03-18	1
8	8,358,258	Active matrix display having pixel element with light-emitting element	G09G00330000	2009-03-15	2008-03-16	2013-01-22	5
9	8,237,880	Active matrix displays having enabling lines 一种具有使能线的有源矩阵显示器	G02F00113600	2006-06-23	2005-06-25	2012-08-07	0
10	8,044,882	Method of driving active matrix displays 一种驱动有源矩阵显示器的方法	G09G00318000	2006-06-23	2005-06-25	2011-10-25	3
11	8,022,911	Active matrix displays having nonlinear elements in pixel elements 一种在像素单元中具有非线性元素的有源矩阵显示器	G09G00336000	2006-06-23	2005-06-25	2011-09-20	5
12	8013826	Method of driving active matrix displays having nonlinear elements in pixel elements 一种驱动像素单元中具有非线性元件的有源矩阵显示器的方法	G09G00336000	2006-06-23	2005-06-25	2011-09-06	4
13	US20170162146	Method of driving pixel element in active matrix display 一种在有源矩阵显示器中驱动像素元件的方法	G09G00336000	2017-02-13	2008-03-16	2017-06-08	0